
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας
 Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Παραχώρηση δημοτικής έκτασης για κατασκευή νέου Νοσοκομείου
Κω»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Συμφώνως δημοσίευσης ηλεκτρονικού τύπου της κεντρικής ιστοσελίδας των ΟΤΑ
https://www.otavoice.gr/aytodioikitika-nea/2022/02/dimarxos-ko-diekdikoume-
kathimerina-toso-tin-anegersi-tou-neou-nosokomeiou-oso-kai-ti-stelexosi-tou-
yfistamenou/?fbclid=IwAR09xVtIEy2iBUgl7muOpLI0Snln8TpYmcKKxsfTMQMKfv1J3Zo
bPVrRM9I, ο Δήμος Κω ενέκρινε σε πρόσφατη συνεδρίαση του Δημοτικού του
Συμβουλίου την παραχώρηση δημοτικής έκτασης 34.600 τ. μ. στο Ν.Π.Δ.Δ.
«Νοσοκομείο Κω – Κ.Υ. Κω» για την κατασκευή του νέου Νοσοκομείου, στην περιοχή
Λινοπότη. Κατόπιν της απόφασης αυτής, κρίνεται επιτακτική ανάγκη, όπως εκκινήσουν
οι διαδικασίες - οι οποίες θα δρομολογήσουν τα επόμενα στάδια της ανέγερσής του -
κατασκευής και μετέπειτα στελέχωσης του νέου Νοσοκομείου. Επιπρόσθετα, εθίχθη εκ
νέου το ζήτημα της αναγκαίας στελέχωσης του υφιστάμενου Νοσοκομείου σε κομβικές
ιατρονοσηλευτικές ειδικότητες.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Προτίθεστε, δια των ενεργειών σας, όπως την εγκεκριμένη απόφαση παραχώρησης
δημοτικής έκτασης του Δήμου Κω περί της κατασκευής του νέου Νοσοκομείου να τη
διαχειριστείτε με επιδιωκόμενο τελικό στόχο την ανέγερση του νέου Νοσοκομείου Κω;

2. Διατίθεστε να στελεχώσετε επαρκώς το υφιστάμενο Νοσοκομείου Κω, δεδομένης και
της ανάδειξης της υποστελέχωσης του από τον Δήμο Κω;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

https://www.otavoice.gr/aytodioikitika-nea/2022/02/dimarxos-ko-diekdikoume-
                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3451

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/2/2022




